

\_\_\_\_\_  
**Court of Washington, County of \_\_\_\_\_**  
华盛顿州 县法院

\_\_\_\_\_  
Petitioner  
呈请人

\_\_\_\_\_  
Date of Birth  
出生日期

vs.  
诉

No. \_\_\_\_\_  
编号

**Order for Service of Summons by  
Publication**  
以发布方式送达传票令

\_\_\_\_\_  
Respondent  
被告人

\_\_\_\_\_  
Date of Birth  
出生日期

(ORPUB)  
(ORPUB)

**Order for Service of Summons by Publication**  
以发布方式送达传票令

The court considered the evidence presented by Petitioner and finds that personal, electronic, or mail service on Respondent or another necessary party:

法院考虑了呈请人提交的证据，认为通过亲自、电子或邮件向被告人或另一必要方送达：

was unsuccessful.  
没有成功。

was not possible, due to a lack of any known physical or electronic address of the respondent.  
由于缺乏任何已知的被告人的实际地址或电子地址，因此不可行。

The court orders that the *Petition for Protection Order* and *Temporary Protection Order* (or *Notice of Hearing*, if no temporary order was issued) be served on:

法院命令将保护令和临时保护令申请（或听证会通知，如果没有下达临时保护令）送达：

Respondent  
被告人

(Name) \_\_\_\_\_  
(姓名)

by publication of the **Summons by Publication** (form PO 028) in a newspaper of general circulation in the county where the petition was brought **and** (if different) in the county of the last known address of the person/s being served once a week for 3 consecutive weeks. The newspaper selected must be 1 of the 3 most widely circulated papers in the county.

方式是在提交申请的县和（如果不同）被送达人的最后已知地址的县的一份普遍发行的报纸上发布传票（表格PO 028），每周一次，连续3周。所选报纸必须是该县发行量最大的三份报纸之一。

The cost of publication will be paid by Petitioner.

发布费用将由呈请人支付。

[ ] **Electronic Service** (if electronic service was attempted and not verified). Petitioner must also have the petition, temporary order, and any supporting materials served electronically to the following known electronic addresses: \_\_\_\_\_

电子送达（如果尝试了电子送达但未通过验证）。呈请人还必须将申请、临时令和任何支持材料以电子方式送达以下已知电子地址：

---

**Ordered.**

命令已下达。

---

Date

日期

---

Judge or Commissioner

法官或助理法官

---

Print Judge or Commissioner Name

请工整填写法官或助理法官姓名

Presented by Petitioner or their lawyer

由呈请人或其律师提交

---

Sign here

请在此处签名

---

Print name (if lawyer, also provide WSBA #)

请工整填写姓名（如果是律师，还要提供WSBA #）